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Po  projednání  všech  bodů  programu  a  diskuse  přijal  výbor  MO  ČRS  Svitavy  na  svém 

zasedání dne 6. 8. 2018 toto 

usnesení:  

1. výbor MO bere na vědomí: 

 informace ve věci průběhu a příčin úhynu rybí obsádky na Rosničce 

 informace o  spolupráci  s městem při  likvidaci  následků úhynu,  a budoucích  jednání 

o obnově rybníka Rosnička 

 informace o nejbližší budoucnosti sportovního rybolovu ve Svitavách, včetně variant 

 odeslání  žádosti  o  mimořádnou  finanční  výpomoc  v souvislosti  s likvidací  následků 

kritického úhynu rybí obsádky na město Svitavy 

 průběžnou  zprávu  o  činnosti  za  rok  2018  (zarybnění,  prodané  povolenky,  výsledky 

akcí)  

 zprávu p. Ryšavého týkající se hospodaření MO v době mezi výborovými schůzemi 

2. výbor MO schvaluje: 

 text  doplňujícího  dopisu  na  VčÚS  stran  návrhu  na  vyrovnání  se  s  předchozím 

uživatelem  revíru  (doplnění  žádosti  o  prominutí  vyrovnání  v souvislosti  s úhynem 

obsádky) 

 dle  §  9  odst.  4)  Stanov  ČRS  postup  jednatelky  MO  ve  věci  odeslání  žádosti 

o mimořádnou  finanční  výpomoc  v souvislosti  s likvidací  následků  kritického  úhynu 

rybí obsádky na město Svitavy 

3. výbor MO ukládá: 

 pí Drmolové zajistit podpisové záznamy členů MO stran souhlasu nebo nesouhlasu se 

zpracováním osobních údajů dle GDPR (termín: průběžně) 

 p.  Čermákovi  vést  intenzivní  jednání  ve  věci  řešení  vyrovnání  s VčÚS  a  o  všech 

novinkách neprodleně informovat členy výboru a DK MO (termín: průběžně) 

 pí Drmolové a p. Čermákovi zaslat doplňující dopis k žádosti o prominutí vyrovnání na 

VčÚS (viz bod 4 zápisu) 

 pí Drmolové nahlášení prodeje lihovin na Celní správu ČR podle § 36 odst. 1 písm. p) 

zákona o ochraně zdraví 

 pí Drmolové, p. Čermákovi vést jednání s p. Martinů (RS Vysočina), zda by bylo možné 

na  jejich  revíru/revírech  umožnit  členům  MO  Svitavy  po  dobu  obnovy  Rosničky 

zakoupit povolenku 

 pí  Drmolové  zjistit  u  okolních MO  (Litomyšl,  Lanškroun,  Jimramov,  Česká  Třebová) 

ceny  povolenek  pro  členy  samostatně  hospodařících MO,  případně  zda  s prodejem 

povolenek nebudou nějaké velké problémy 
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Hlasování: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0  Usnesení BYLO přijato. 

Ve Svitavách dne 6. 8. 2018 

Zapsali: 

Zdeněk Ryšavý   .............................................................  

Ivana Drmolová   .............................................................  

Schválil: 

Pavel Čermák   .............................................................  


